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Ministrul Economiei: În doua saptamâni va începe programul Electric Up prin care

firmele pot produce energie

Programul Electric Up, prin care firmele pot accesa granturi pentru instalarea de panouri fotovoltaice, va

începe în doua saptamâni, a anuntat, vineri, ministrul Economiei, Energiei si Mediului de Afaceri, Virgil

Popescu.

 

El a fost prezent la cea de-a 28-a editie a evenimentului "Topul National al Firmelor Private din Romania",

eveniment organizat de Consiliul National al Întreprinderilor Private Mici si Mijlocii din România.

 

Ministrul s-a adresat antreprenorilor din sala, cu precadere unui producator de volane, care anterior primise un

premiu si spusese ca doreste sa devina independent energetic.

 

"Da, este extraordinar de bine si da, se poate. O sa aveti în doua saptamâni programul Electric Up, de care aveti

nevoie, prin care puteti lua un grant de 100.000 de euro maxim, puteti instala 100 de KW la dumneavoastra, pe

acoperisul halei dumneavoastra. Poate ca nu sunt suficienti, dar 100 kW este maximum pe care legislatia româna îl

permite în momentul de fata pentru a nu avea nevoie de autorizatie si ne dorim sa acceseze acest program cât mai

multi întreprinzatori români", a aratat Popescu.

 

Programul are un buget initial de 100 de milioane de euro.

 

"Avem suficienti bani pentru acest program, avem 100 de milioane de euro pentru acest program pentru început,

pentru a vedea cum functioneaza", a continuat ministrul.

 

Popescu a amintit ca, în sedinta de Guvern de miercurea trecuta, a anuntat ca bugetul masurii 2 privind acordarea

de granturi pentru capitalul de lucru va fi suplimentat, astfel încât aproape toti întreprinzatorii care au depus cerere

sa beneficieze de acest program.

 

"Este nevoie de infuzie de bani în economie. N-o fi fost cea mai buna sau cea mai exceptionala schema, nu poate

multumi pe toata lumea, dar ministrul Fondurilor Europene a promis ca va gasi acesti bani în perioada imediat

urmatoare", a precizat oficialul guvernamental.

 

Ministrul le-a aratat antreprenorilor o sticluta de dezinfectant de mâini produs în România si le-a multumit

oamenilor de afaceri ca, la începutul pandemiei, când nu existau astfel de produse pe piata, ei s-au reorientat

imediat pentru a ajuta românii.

 

"Când în România nu se produceau dezinfectanti, când nu se produceau biocide, când nu existau masti, a trebuit sa

ne bazam pe cei care sunteti foarte flexibili si puteti muta productia dintr-o parte, puteti sa va reorientati spre ceea

ce piata a avut nevoie, spre ceea ce românii au avut nevoie si ati reusit. Astazi nu se mai vorbeste de faptul ca nu se

gaseste spirt, nu se gasesc biocide, nu se gasesc dezinfectanti, nu se gasesc masti, nu mai sunt preturile speculative,

datorita voua, IMM-istilor, care ati stiut sa va mutati rapid productia, sa treceti pe ceea ce piata are nevoie si fara

voi nu am fi reusit. Împreuna vom reusi sa trecem aceasta criza. Cred ca la anul pe vremea aceasta ne vom aduce

aminte cu placere prin ce am trecut, vom avea ce povesti mai departe. Este un exemplu de ceea ce poate sa faca un

întreprinzator român", a aratat Popescu.

 

El le-a dat asigurari oamenilor de afaceri ca multe dintre programele lor vor fi incluse în planul de guvernare. 
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